
RADA GMINY GASZOWICE
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 Protokół Nr OG - BR.0002.1.2012

z sesji Rady Gminy Gaszowice
z dnia 26 stycznia 2012 r.

W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) -14 radnych.
Nieobecna: Radna Halina Rybarz-Adamik.
Lista obecności - zał. do protokołu.
Uczestniczyły również osoby zaproszone jak w liście obecności - zał. do protokołu.

Ad. l
Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gosci, stwierdzenie prawomocnoser.
Przewodniczący Rady otworzył sesję i powitał wszystkich obecnych słowami: "Na podstawie
art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję Rady
Gminy Gaszowice witam zaproszonych gości, witam radnych".
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczy
14 radnych, podkreślił, że obrady są prawomocne.

Ad. 2
Przewodniczący Rady poinformował, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad:

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 15 grudnia 2011 r.
4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2011 r.
5. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym

- informacj a o przetargach.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
8. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2011, kierunki działań na rok 2012.
10. Plany inwestycyjne na 2012 rok.
11. Informacj a z działalności promocyjnej Gminy za rok 2011, plany na rok 2012.
12. Informacja o zatrudnieniu w jednostkach organizacyjnych Gminy Gaszowice.
13. Plan imprez w gminie Gaszowice w roku 2012.
14. Bieżące sprawy.
15. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
16. Zamknięcie obrad sesji.

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy
ma ktoś jakieś uwagi, bądź propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Wójt zawnioskował, by do
proponowanego porządku obrad dodać punkt 14 dotyczący podjęcia uchwał:
14. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na Jata
następne,

b) podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy
Gaszowice dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach.
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Natomiast dotychczasowe punkty porządku obrad od nr 14 do 16 otrzymają kolejne
numery tj . 15, 16, 17.
Wójt powiedział, że wszyscy radni otrzymali druki projektów uchwał, które omawiane
były podczas posiedzeń komisji.
Następnie Przewodniczący Rady poddał zmiany pod glosowanie.
Glosowanie zmian w porządku obrad:

14 - głosów "za",
O - głosów "przeciw",
O - głosów "wstrzymujących się".

W nawiązaniu do powyższych zmian zaproponowanych przez Wójta oraz przeprowadzonego
głosowania, porządek obrad przedstawia się następująco:

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie zaproszonych gości, stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 15 grudnia 2011 r.
4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2011 r.
5. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym

- informacja o przetargach.
6. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.
7. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia

i Młodzieży.
8. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów.
9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych za rok 2011, kierunki działań na rok 2012.
10. Plany inwestycyjne na 2012 rok.
11. Informacja z działalności promocyjnej Gminy za rok 2011, plany na rok 2012.
12. Informacja o zatrudnieniu w jednostkach organizacyjnych Gminy Gaszowice.
13. Plan imprez w gminie Gaszowice w roku 2012.
14. Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012
i na lata następne,

b) podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy
Gaszowice dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach.

15. Bieżące sprawy.
16. Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.
17. Zamknięcie obrad sesji.

Nie wniesiono uwag do przedstawionego porządku obrad i przyjęto go jednogłośnie.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 15 grudnia 2011 r.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań z protokołu z sesji z dnia 15 grudnia 2011 roku.
Wiceprzewodniczący Rady, pan Damian Krauze odczytał punkt Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi z protokołu, o którym mowa powyżej.
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma coś do dodania do odczytanych
interpelacji.
Nikt nie wniósł uwag.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Piotr Górecki, Krzysztof Lorek, Barbara Watoła, Jerzy Kawulok, Andrzej
Cieślok, Małgorzata Witek, Mieczysław Szymik, Ryszard Jacek, Ewa Biemacka, Szymon
Korbel, Damian Krauze.
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś
uwagi do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł uwag, po czym Przewodniczący Rady poddał protokół pod
głosowanie. Protokół przyjęto w głosowaniu:
Głosowanie:
- 14 - głosów "za",
- O - głosów "przeciw",
- O - głosów "wstrzymujących się".
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 4
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2011 r.
Przewodniczący Rady zwrócił się do Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie punktu
dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań z protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2011 r.
Wiceprzewodniczący Rady, pan Damian Krauze odczytał punkt Interpelacje, wnioski,
zapytania i odpowiedzi z protokółu, o którym mowa powyżej.
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma coś do dodania do odczytanych
interpelacji.

Wójt odnośnie interpelacji Radnego Andrzeja Cieśloka poinformował, że obecnie trwają
działania i nie do końca zostały wydane odpowiednie rozporządzenia. W związku z tym, iż
wejście w życie przepisów, o których mowa opóźni się, szkolenia zawodowe nie będą
obowiązywały od lutego br., jak to pierwotnie miało być. Nadmienił, iż szkolenia dla
pracowników Państwowej Straży Pożarnej będą odbywały się w Wyższych Szkołach
Pożarniczych, a najbliżej Gminy Gaszowice tego typu szkoła znajduje się w Częstochowie.
Natomiast jednostki OSP będą szkolone przez firmę prywatną, która zajmuje się tego typu
działaniami i szkoleniami.

Wójt odnośnie interpelacji Józefa Szawemy dotyczącej odbudowy przepustu w Gaszowicach
poinformował, że 17 stycznia br. został dokonany odbiór przepustu przy obecności
przedstawicieli PKP. Jak mówił, dzięki dobrej współpracy z "Koleją" od 19 stycznia br.
przepust jest czynny i oznakowany. Stwierdził, że temat ten na dzień dzisiejszy jest zamknięty.

Nikt więcej nie zabrał już głosu w tym temacie.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Gminy i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.
Protokół czytali: Piotr Górecki, Barbara Watoła, Jerzy Kawulok, Andrzej Cieślok, Małgorzata
Witek, Mieczysław Szymik, Ryszard Jacek, Józef Szawema, Damian Krauze, Ewa Biemacka,
Krzysztof Lorek, Szymon Korbel.

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z radnych wnosi jakieś
uwagi do protokołu.
Nikt z radnych nie wniósł uwag, po czym Przewodniczący Rady poddał protokół pod
głosowanie. Protokół przyjęto w głosowaniu:
Glosowanie:
- 14 - głosów "za",
- O - głosów "przeciw",
- O - głosów "wstrzymujących się".
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.
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Ad. 5
Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym.
Wójt odczytał informację o działaniach podjętych w okresie, tj. od dnia 30.12.2011r. do
dnia 26.01.2012r. następującej treści:
l. 12 stycznia - odbyło się spotkanie noworoczne w Czernicy.
Wójt podziękował wszystkim osobom, które przyjęły zaproszenie i uczestniczyły w spotkaniu
noworocznym.

2. 13 stycznia - odbyło. się spotkanie w Gaszowicach z przedstawicielami samorządu
z Rydułtów, Lysek, Kornowaca, Raciborza i Gaszowic w sprawie drogi Pszczyna-Racibórz.
Wójt poinformował, że na w/w spotkaniu zapadły kolejne decyzje. Najpóźniej do końca lutego
br. będzie powołany zespół i zostanie podpisane porozumienie pomiędzy gminą Lyski,
Kornowac, Racibórz, Gaszowice i Rydułtowy, Ze wstępnych ustaleń wynika, że biuro zespołu
będzie mieściło się w Urzędzie Miasta Rydułtowy. Jak powiedział, miasto Rydułtowy ma być
liderem przy budowie drogi, o której mowa, m.in. dlatego, że jest to miejscowość położona w
centrum gmin, które mają zamiar spisać porozumienie pomiędzy sobą. Nadmienił, iż obowiązki
związane z działaniami w kierunku rozpoczęcia projektu, przygotowanie spraw formalno -
prawnych ma przejąć na siebie Subregion Zachodni.

3. 14 stycznia odbył się Powiatowy Turniej KGW w TZR w Rybniku.
Wójt poinformował, że na w/w turnieju, na którym wystąpiło Koło Gospodyń Wiejskich ze
Szczerbie naszą gminę reprezentowała Sekretarz Gminy. Dodał, że występ był bardzo udany.

4. 14 stycznia uczestniczył w koncercie w Zabrzu z okazji wręczenia Laurów Umiejętności.
Wójt poinformował, iż w roku bieżącym nagrodę tę przyznano po raz dwudziesty,
a najwyższymi laurami uhonorowano Jose Manuela Barroso - przewodniczącego Komisji
Europejskiej oraz Donalda Tuska - prezesa Rady Ministrów RP. Ponadto dodał, że nagroda ta
cieszy się wielkim szacunkiem, a laureatami tej nagrody byli m.in. Jan Paweł II, Vaclav Havel,
czy Lech Wałęsa.

5. 15 stycznia odbył się koncert kolędowy chórów w kościele w Gaszowicach.
Wójt poinformował, że w koncercie wystąpiły cztery chóry, które reprezentowały bardzo
wysoki poziom.

6. 15 stycznia odbył się koncert charytatywny w Czernicy. Pieniadze zostały przeznaczone na
chore dzieci z terenu Czernicy i Łukowa Śl.
Wójt dodał, że organizatorzy koncertu byli bardzo zadowoleni z frekwencji, a przede
wszystkim z uzbieranej kwoty pieniędzy, która wyniosła 4.011,00 zł. Jak mówił, koncert ten
pokazał, że jeżeli coś się profesjonalnie zorganizuje i cel jest szczytny, to warto to robić.
Zarówno mieszkańcy naszej gminy, jak i goście z zewnątrz są skłonni przeznaczyć środki
finansowe na tego typu działania.

7. 17 stycznia odbyło się spotkanie robocze sołtysów.
Wójt poinformował, że na w/w spotkaniu omawiane były inwestycje, które planuje SIę
przeprowadzić w 2012 roku.

8. 19 stycznia uczestniczył w spotkaniu w Czerwionee-Leszczynach w sprawie
e-administracji.
Wójt przypomniał, że jest to program, którego liderem jest powiat rybnicki. Uczestniczy w nim
Gmina Lyski, Gmina Czerwionka - Leszczyny i Gmina Gaszowice. W związku z opóźnieniami
w trakcie realizacji w/w programu został powołany zespół, który ma spotykać się raz na dwa
tygodnie, a włodarze poszczególnych gmin i starostwa mają być informowani na piśmie
o postępach realizacji programu w cyklu miesięcznym, gdyż z założenia program ten powinien
zostać sfinalizowany do 30 listopada br.
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9. 19 stycznia uczestniczył w spotkaniu seniorów sołectwa Szczerbice.
Wójt złożył podziękowanie sołtysowi, radnym oraz członkom Rady Sołeckiej ze Szczerbie za
zaproszenie. Dodał, że w ramach tego dnia, tradycyjnie pan sołtys wraz z osobami
towarzyszącymi - w tym roku z Radną Ewą Biernacką i Radnym Andrzejem Cieślokiem
odwiedzili naj starszego mieszkańca Szczerbie.

10. 20 stycznia uczestniczył w konferencji w Katowicach nt. planowania przestrzennego.
Wójt poinformował, że było to pierwsze z tego cyklu spotkań. Jak mówił sprawnie i bardzo
dużo wiedzy zostało przekazanej na tym spotkaniu.

11. 23 stycznia uczestniczył w spotkaniu w Kaletach z Ministrem Edukacji Narodowej -
- P. Szumilas.
Wójt poinformował, że w bieżącym roku gmina otrzymała subwencję podwyższoną o 4,8 %
na każdego sześciolatka.

12. 23 stycznia uczestniczył w Katowicach w konferencji nt. energii.
Wójt poinformował, że na konferencji skupiono się na tak ważnym aspekcie jak oszczędność
energii. Następnie podał przykład obiektów oświatowych, które są energochłonne. Jak mówił,
dzięki działaniom modernizacyjnym w szkołach z terenu naszej gminy i przy odpowiednim
ukierunkowaniu dyrektorów szkół udało się w ubiegłym roku zmniejszyć zużycie energii
w kosztach zużycia energii elektrycznej z kwoty 98 tys. zł do kwoty 91 tys. zł, czyli o ok. 10%.
Zachęcał wszystkich obecnych, aby takie działania podjęli także u siebie.

13. 26 stycznia odbyła narada dyrektorów szkół i przedszkoli z terenu gminy Gaszowice.
Wójt poinformował, że na naradzie obecna była Wicestarosta powiatu rybnickiego - Pani
Aleksandra Chudzik, która zaproponowała naszym nauczycielom przystąpienie do programu
szkoleniowego. Dodał, że prawdopodobnie nasze szkoły przystąpią do tego programu, bo jest
to jeden z projektów miękkich-bez udziału finansowego ze strony gminy.
Decyzjami podjętymi na naradzie były:
l) poszerzenie zajęć z gimnastyki korekcyjnej we wszystkich szkołach, łącznie z gimnazjum.
Jak mówił, wady postawy, płaskostopie są plagą dzisiejszych czasów, co potwierdzają
coroczne informacj e higienistek szkolnych;
2) przy planowaniu arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 201212013 zostaną uwzględnione
godziny na Szkolne Koło Sportowe.

Następnie Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym podpisał:
1. Pięć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie gminy.
2. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Urzędu Gminy Gaszowice.
3. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy
Gaszowice.
4. Zarządzenie w sprawie określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form
i specjalności doskonalenia nauczycieli w roku 2012.
5. Zarządzenie w sprawie wykazu osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych
nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat udzielonych ulg,
odroczeń, umorzeń lub rozłożona spłatę na raty w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł wraz
ze wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn umorzenia w roku 2011 r.
oraz wykazu osób którym udzielono pomocy publicznej w 2011r.
6. Zarządzenie w sprawie zaakceptowania zestawienia faktur i rachunków z wykonania zadań
publicznych realizowanych przez organizacje pozarządowe.
7. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla klubów sportowych w konkursu wniosków na
realizację zadań z zakresu sportu i zawarcia z wybranymi podmiotami umów wsparcia
realizacji poszczególnych zadań.
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8. Zarządzenie w sprawie określenia wzorów dokumentów stanowiących podstawę realizacji
zadań w zakresie pożytku publicznego w roku 2012.
9. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych
w roku 2012.
10. Zarządzenie w sprawie ustalenia układu wykonawczego na rok 2012.
11. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu wniosków na wykonywanie zadań z zakresu
sportu na terenie Gminy Gaszowice oraz powołanie komisji.
12. Zarządzenie w sprawie określenia jednolitych wzorów dokumentów stanowiących
podstawę realizacji zadań w zakresie sportu w roku 2012.
13. Zarządzenie ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty użytkowane rolniczo stanowiące.. .mieme gmmy.

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o przeprowadzonych przetargach w okresie
międzysesyjnym. Poinformowała, że w okresie międzysesyjnym rozstrzygnięto przetarg na
"Remont Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach".

W prowadzonym postępowaniu złożono następujące oferty:
Lp.: 1
Nazwa wykonawcy: ENERGO Jarosław Szczerba
Adres wykonawcy: Ul. Musialika 9,41-902 Bytom
Cena oferty brutto: 398 773,80 zł zł,
Lp.: 2
Nazwa wykonawcy: P.P.U. Justyn Kwil
Adres wykonawcy: ul. Narutowicza 34, 44-238 Czerwionka - Leszczyny
Cena oferty brutto: 375 426,24 zł,
Lp.: 3
Nazwa wykonawcy: PHU Zakład Robót Budowlanych "PERFEKT" Andrzej Sikorski
Adres wykonawcy: ul. Kościuszki 40, 48-135 Dzierżysław
Cena oferty brutto: 341 242,80 zł,
Lp.: 4
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Wielobranżowe "ALB UD" Sp. z 0.0.

Adres wykonawcy: ul. Wilsona 24, 44-190 Knurów
Cena oferty brutto: 353 635,04 zł,
Lp.: 5
Nazwa wykonawcy: Zakład Stolarski i Remontowo Budowlany "TOMAN" Daniel Toman
Adres wykonawcy: ul. Kościuszki 61, 44-351 Turza Śląska
Cena oferty brutto: 335 825,35 zł,
Lp.: 6
Nazwa wykonawcy: Usługi Remontowo-Budowlane ROGOWSKI
Adres wykonawcy: Strzelce 19,28-220 Oleśnica
Cena oferty brutto: 278 317,92 zł,
Lp.: 7
Nazwa wykonawcy: P.P.U.H. "INFO-BUD" Krzysztof Małek
Adres wykonawcy: ul. Kwiatowa 11,44-218 Rybnik
Cena oferty brutto: 349 672,15 zł,
Lp.: 8
Nazwa wykonawcy: Marwent s.c. Marian Szmidt, Elwira Bomba
Adres wykonawcy: ul. Główna 63,42-622 Świerklaniec
Cena oferty brutto: 331 333,33 zł,
Lp.: 9 ,
Nazwa wykonawcy: WERED Joanna Redzisz
Adres wykonawcy: ul. Głożyńska 261b, 44-310 Radlin
Cena oferty brutto: 337206,28 zł,
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Lp.: 10
Nazwa wykonawcy: HOME UP Sp. Z 0.0.

Adres wykonawcy: ul. Horsta Bieńka 8b, 44-100 Gliwice
Cena oferty brutto: 364614,02 zł
Lp.: 11
Nazwa wykonawcy: Autoryzowany Zakład Ogólnobudowlany Gawlik
dres wykonawcy: ul. Kresowa 27,43-400 Cieszyn
Cena oferty brutto: 351 215,71 zł,
Lp.: 12
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Remontowo Budowlane Grzegorz Gąsior
Adres wykonawcy: ul. Mikołowska 113a, 44-203 Rybnik
Cena oferty brutto: 313 711,12 zł,
Lp.: 13
Nazwa wykonawcy: F.U.H. "NOWIX" Mariusz Nowak
Adres wykonawcy: 32-566 Alwernia, ul. H. Sienkiewicza 7
Cena oferty brutto: 388 141,44 zł,
Lp.: 14
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo Remontowo Budowlane "ERBUD" Sp. z 0.0.

Adres wykonawcy: ul. Podmiejska 71, 44-207 Rybnik
Cena oferty brutto: 366 540,00 zł,
Lp.: 15
Nazwa wykonawcy: Zakład Remontowo Budowlany "IZ-BUD"
Adres wykonawcy: ul. Wesoła 31,43-200 Pszczyna
Cena oferty brutto: 274407,03 zł,
Lp.: 16
Nazwa wykonawcy: P.H.U.P. Art-Bud Władysław Jędruszek
Adres wykonawcy: ul. Ostrowska 35,42-310 Żarki, Przybynów
Cena oferty brutto: 393 945,42 zł,
Lp.: 17
Nazwa wykonawcy: P.B.U.H. Budmed Sp. z 0.0.

Adres wykonawcy: ul. Chopina 16, 47-400 Racibórz
Cena oferty brutto: 355 139,82 zł,
Lp.: 18
Nazwa wykonawcy: Przedsiębiorstwo "BASTA" Antoni Balcerzyk
Adres wykonawcy: Ul. Chabrowa 1,44-210 Rybnik
Cena oferty brutto: 405 526,61 zł,
Lp.: 19
Nazwa wykonawcy: Karimex Sp. z 0.0.

Adres wykonawcy: Al. Armii Krajowej 220, 43-300 Bielsko -Biała
Cena oferty brutto: 344560,79 zł,
Lp.: 20
Nazwa wykonawcy: Centrum Budowlane "DUDA" Piotr Duda
Adres wykonawcy: ul. Długa 13, 48-130 Kietrz
Cena oferty brutto: 324954,70 zł,
Lp.: 21
Nazwa wykonawcy: Zakład Produkcyjno Remontowo Budowlany Artur Marcinek
Adres wykonawcy: ul. Długa 61c, 44-373 Wodzisław Śl.
Cena oferty brutto: 348 343,34 zł,
Lp.: 22
Nazwa wykonawcy: BUDEX Łukasz Bury
Adres wykonawcy: ul. Koreekiego 53a, 44-280 Rydułtowy
Cena oferty brutto: 333 937,52 zł,
Lp.: 23
Nazwa wykonawcy: Rodbud Zbigniew Wieczorek
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Adres wykonawcy: ul. Sosnowa 7, 44-203 Rybnik
Cena oferty brutto: 384 272,83 zł,
Lp.: 24
Nazwa wykonawcy: F.P.H.U. Zakład Budowlany MUREK Józef Fulek
Adres wykonawcy: ul. Bogumińska 55,44-351 Turza Śl.
Cena oferty brutto: 356789,47 zł,
Lp.: 25
Nazwa wykonawcy: Zakład Produkcyjno Usługowo Handlowy "AL.-DUE"
Adres wykonawcy: ul. Niedobczycka 50c, 44-218 Rybnik
Cena oferty brutto: 363 553,51 zł,
Lp.: 26
Nazwa wykonawcy: Zakład Remontowo Budowlany s.c. Antoni & Adrian Piła
Adres wykonawcy: ul. Krzyżkowicka 106, 44-280 Rydułtowy
Cena oferty brutto: 355 183,96 zł,
Lp.: 27
Nazwa wykonawcy: Spółdzielnia Rzemieślnicza Wielobranżowa
Adres wykonawcy: ul. Wysoka 15/17, 44-200 Rybnik
Cena oferty brutto: 358 478,65 zł,
Lp.: 28
Nazwa wykonawcy: Zakład Wielobranżowy "GOLBUD"
Adres wykonawcy: ul. Karola Miarki 36, 47-220 Kędzierzyn Koźle
Cena oferty brutto: 416468,14 zł,
Lp.: 29
Nazwa wykonawcy: Firma Ogólnobudowlana Dawid Szewior
Adres wykonawcy: ul. Rynek 10/2,47-260 Polska Cerekiew
Cena oferty brutto: 289 965,37 zł,

Do realizacji zadania wybrano ofertę nr 15.

Następnie Wójt poinformował, że do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynął wniosek o
zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na okres od dnia 3 marca 2012 r.
do dnia 2 marca 2013 r. i porównał taryfy proponowane na 2012 rok z obecnie
obowiązującymi.
W zakresie opłaty za ścieki dowożone oraz odprowadzane, Gmina Lyski zdecydowała się
przyjąć stawki proponowane przez naszą Gminę, nie ma konieczności podejmowania
przedmiotowej uchwały, ponieważ zgodnie z prawem po 72 dniach wysokość stawek z mocy
prawa zacznie obowiązywać. Wielkości stawek przedstawiają się następująco:

- dla ścieków odprowadzanych stawka po zmianie wyniesie 6,50 zł (było 5,50 zł).
- dla ścieków dowożonych z kolei będzie to kwota 10,50 zł (było 10,00 zł).

Rada nie wniosła uwag do przedstawionej informacji i zobowiązała Wójta do zweryfikowania
taryf.
1) dla I grupy taryfowej - gospodarstwa domowe i pozostali odbiorcy usłu~ skanalizowani:

- cena płacona za 1 rrr' ścieków wzrośnie o 18,27 %, tj. netto z 5,09 zł/ m netto na 6,02 zł/nr'
netto. Stawka opłaty abonamentowej utrzyma się na dotychczasowym poziomie -
0,93 zł/odbiorcę/miesiąc netto;
2) dla IV grupy taryfowej - gospodarstwa domowe i pozostali odbiorcy usług nieskanalizowani:
- cena 1 m3 ścieków wzrośnie o 4,97 %, tj. z ceny netto 9,26 zł/m3 na 9,72 zł/nr'.
Dla tej grupy taryfowej odbiorców usług nie ustalono stawki opłaty abonamentowej.
Rada Gminy zaakceptowała w/w stanowisko Wójta i odstąpiła od podjęcia uchwały.

Radna Ewa Biernacka zwróciła się z zapytaniem do Wójta o cenę jednej godziny
dodatkowych zajęć z gimnastyki korekcyjnej i w jakim stopniu te zajęcia obciążą budżet
gmmy.
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Wójt odpowiedział, że ustalono cenę 30,00 zł brutto za godzinę w/w zajęć, a całkowity koszt
zajęć przeprowadzonych od 01.03.2012r. do 30.06.2013r. wyniesie około
7 do 8 tys. zł. Dodał też, że nauczyciel je prowadzący będzie osobą z odpowiednimi
uprawnieniami pedagogicznymi. Poinformował także o płatnych lekcjach z gimnastyki
korekcyjnej, które mają odbywać się w Szkole Podstawowej w Gaszowicach. Zajęcia te
prowadzić będzie firma zewnętrzna działająca na podstawie umowy z rodzicami. Firma ta
płaciłaby za wynajem sali wykorzystywanej do zajęć korekcyjnych.

Sołtys wsi Czernica, pan Janusz Milion poinformował, że Zespół Redakcyjny parafialnego
pisma "Znak Pokoju" na wniosek pani Ewy Kowol przekazał 1.800,00 zł na koncert
charytatywny, który odbył się 15 stycznia br. o godzinie 17:00 w czernickim kościele.
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ma ktoś jeszcze jakieś uwagi, pytania do
odczytanych spraw. Do przedstawionych informacji w zakresie w/w sprawozdania nie
wniesiono więcej uwag.

Ad. 6
Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 23.01.2012 r. o godz. 1500

w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice przedstawiła P. Gabriela Oślizło - Przewodnicząca
Komisji.
Tematyką posiedzenia było:
1. Ocena i informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
za rok 2011.
2. Analiza materiałów na sesję, sprawy bieżące.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół zposiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu

Ad. 7
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia
i Młodzieży, które odbyło się w dniu 20.01.2012 r. o godz. 830 w sali Nr 21 Urzędu Gminy
Gaszowice. W związku z czasową niemożnością wykonywania czynności przewidzianych dla
Przewodniczącego Komisji - jego funkcję (przedstawienie sprawozdania) wykonał członek
komisji wyznaczony przez Przewodniczącego Komisji P. Jerzy Kawulok - Radny.
Tematyką posiedzenia było:
1. Działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2011.
2. Materiały na sesję i sprawy bieżące.
Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów, które
odbyło się w dniu 24.01.2012 r. o godz. 1300 w sali Nr 21 Urzędu Gminy Gaszowice
przedstawiła P. Ewa Biernacka - Przewodnicząca Komisji.
Tematyką posiedzenia było:

1. Kierunki rozwoju gminy na lata 2012 -2014.
2. Problematyka wdrażania nowych przepisów z zakresu gospodarowania odpadami,

postępy legislacyjne, przygotowania na terenie gminy.
3. Polityka kulturalna Samorządu Gminnego, plan imprez, stan i kierunki działania.
4. Sprawozdanie z działalności GKRP A i PN za 2011 r. kierunki działań w bieżącym roku.
5. Plany inwestycyjne na lata 2012r. ze szczególnym uwzględnieniem planu budowy

dróg chodników oraz oświetlenia na terenie Gminy Gaszowice.
6. Bieżąca analiza uchwał i rozpatrywanie spraw.

Do protokołu nie wniesiono uwag.
Protokół zposiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 9
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za
rok 2011, kierunki działań na rok 2012.

Przewodniczący Rady poinformował, że Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych - Pan Adam Wawoczny był obecny na posiedzeniach wszystkich
komisji stałych oraz, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami na sesję, z którą
zapoznali się szczegółowo na posiedzeniach komisji. Następnie Przewodniczący Rady zwrócił
się z pytaniem do radnych, czy któryś ma jakieś pytania do Przewodniczącego Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - Pana Adama Wawocznego w związku
z powyższą informacją.
Nikt z radnych nie zadał pytania.

Następnie Wójt złożył podziękowanie na ręce Pana Adama Wawocznego za kolejny rok
działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Jak mówił, dzięki
pracy Komisji i Przewodniczącego GKRP A dzieje się w naszej gminie lepiej niż w innych
gminach. Działalność ta jest dostrzegana i doceniana szczególnie przez mieszkańców naszej
gminy. Dodał, że otwarcie V Świetlicy - w Łukowie Śląskim było dobrym kierunkiem, choć
początkowo były obawy, że w tej Świetlicy ze względu na to, że funkcjonuje ona w małym
sołectwie będzie mała frekwencja. Jednak po pół roku działalności widać, że funkcjonuje ona
najlepiej - lepiej niż pozostałe. Ponadto uaktywnił się wolontariat w naszej gminie - uaktywnił
naszą młodzież ze szkół średnich. Podsumowując powiedział, że aktywność świetlic
i półkolonii służy dzieciom i młodzieży.
Po czym Pan Adam Wawoczny podziękował za wsparcie Wójtowi i Radnym oraz za
całoroczną pracę. Życzył sobie i obecnym, aby współpraca była nadal taka sama.
Następnie Przewodniczący Rady w imieniu Rady Gminy dziękował Panu Adamowi
Wawocznemu oraz członkom Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za
podejmowanie inicjatywy. Życzył dalszych sukcesów w pracy oraz w pozyskiwaniu środków
zewnętrznych na działalność GKRP A, które pozwolą jeszcze lepiej wykorzystywać czas wolny
dzieci i młodzieży z naszej Gminy.

Ad. 10
Plany inwestycyjne na 2012 rok.
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali pisemną informację Wójta
wraz z materiałami na sesję. Informacja ta zawiera planowane inwestycje w 2012r. w rozbiciu
na poszczególne sołectwa, które przedstawiają się następująco:

I. GASZOWICE
lNakładka asfaltowa na ul. Dołki.
2.Przebudowa skrzyżowania ul. Wiejskiej - Rybnickiej - Rudzkiej - projekt ZDP.
3.Kontynuacja budowy chodnika przy ul. Rybnickiej - ZDP.
4.Budowa chodnika przy ul. Wiejskiej od cmentarza do kaplicy- ZDP.
5.Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Wiejskiej bocznej.
6.Termomodemizacja OKiS.
7.Remont ul. Rudzkiej (częściowy).

II. CZERNICA
l.Remont ul. Sobieskiego - ZOK.
2.Budowa dróg na terenie osiedla przy ul. Powstańców -Sobieskiego-I etap.
3.Kontynuacja budowy szatni sportowej.
4.Termomodernizacja przedszkola.
S.Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Dębowej.
6.0pracowanie dokumentacji tech. wymiany wodociągów - ul. Graniczna, Reja.
7.Zakup elementów placu zabaw przy przedszkolu i szkole.
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8.Budowa odcinka chodnika do ul. Buczyna.

III. LUKÓW ŚL.
I.Budowa chodnika przy ul. Wolności - ZDP projekt.
2.Nakładka asfaltowa na ul. Dworskiej.
3.Remont cząstkowy ul. Lipowej - ZOK.

IV. PIECE
I.Remont elewacji budynku Winiarnia.
2.0świetlenie placu zabaw.
3.Nakładka asfaltowa ul. Krzywej + remont ul. Fabrycznej.

V. SZCZERBICE
l.Nakładki asfaltowe ul. Jerozolimska, Krótka (od Radoszowskiej).
2.Przejścia dla pieszych na ul. Rybnickiej - ZDP.
3.Budowa oświetlenia ulicznego na ul. Górskiej (częściowa).
4.Modernizacja przepustu na ul. Nowej - ZOK.
S.zagospodarowanie terenu obok przedszkola ( ogrodzenie, plac zabaw, chodniki).
6.Kontynuacja termomodernizacji szkoły.

Wójt poinformował, że na posiedzeniach komisji stałych omawiany był dodatkowo punkt
dotyczący inwestycji związanej z sygnalizacją świetlną na ul. Rybnickiej w Szczerbicach. Jak
mówił, otrzymał wczoraj, tj. 2S.01.2012r. pismo z Zarządu Dróg Powiatowych, mówiące
o tym, że w 2012 roku inwestycja ta nie będzie zrealizowana. Wyraził nadzieję, że pozostałe
inwestycje, szczególnie remont dróg będzie przeprowadzony z pomocą środków finansowych
pochodzących z kredytu 400.000,00 zł. Jak powiedział, o szczegółach dotyczących środków
finansowych przeznaczonych na inwestycje będzie mówił na sesji lutowej, gdyż z końcem
stycznia zakończy się termin składania deklaracji podatkowych. Pieniądze przekazane przez
firmy i przedsiębiorstwa zasilą budżet gminy.
Dodał, że kolejność zadań inwestycyjnych będzie ustalona po rozmowach z sołtysami, Prace
rozpoczną się od tych które finansowane są z kredytu, tzn. drogi na terenie tzw. "osiedla
powyżej "Zameczka" w Czernicy; a z budżetu gminy odcinek ul. Rudzkiej i ul. Dołki, ok. 50-
60 m ul. Sobieskiego od dołu za "Zameczkiem". Natomiast oświetlenie uliczne będzie
sukcesywnie wymieniane.

Radna Barbara Watoła zauważyła, że w inwestycjach, które mają odbyć się w bieżącym roku
nie uwzględniono remontu dachu w budynku OSP w Łukowie Śl. Stwierdziła, iż remont ten
jest obecnie ważniejszy niż naprawa ul. Lipowej.

Wójt w odpowiedzi poinformował, że remont ul. Lipowej ma być przeprowadzony zgodnie
decyzją Rady Sołeckiej z Łukowa Śl., zaznaczył, że wielkość budżetu OSP na obecny rok
została już ustalona. Dodał, że jest umówiony z Prezesem OSP Łuków Śl., z którym będzie
rozmawiał na ten temat. Jak mówił trzeba zrobić wycenę i ocenić zasadność remontu dachu.

Radna Ewa Biernacka zgłosiła, że w miejscu, gdzie znajduje się przepust na ul. Nowej oraz
naprzeciw hydrantu w Szczerbieach jest obniżony teren i zbiera się w tym miejscu woda, co
w zimie powoduje, że tworzy się lodowisko, które stwarza niebezpieczeństwo poślizgnięcia się
w tym miej scu.

Wójt w odpowiedzi poinformował, że wszystkie planowane inwestycje zostały wycenione,
jednak jest jeszcze do przeznaczenia 100 tys. zł na materiały, które do drobnych prac
wykorzystuje Zakład Obsługi Komunalnej w Gaszowicach. Przypomniał ponadto, że dwa razy
w roku ZOK przedstawia sprawozdanie z wykonania mniejszych remontów. Nadmienił
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ponadto, że w ubiegłym roku ZOK zakupił asfalt za prawie 50 tys. zł., który pokrył drogi
w naszej gminie. Dodał, że tego typu prace omawiane są głównie na spotkaniach zsołtysami,

Ad. II
Informacja z działalności promocyjnej Gminy za rok 2011, plany na rok 2012.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję, z którymi zapoznali się na posiedzeniach komisji stałych.

Do powyższej informacji nie wniesiono uwag.

Ad. 12
Informacja o zatrudnieniu w jednostkach organizacyjnych Gminy Gaszowice.
Przewodniczący Rady poinformował, że informację o zatrudnieniu w jednostkach
organizacyjnych Gminy Gaszowice radni otrzymali w formie tabelarycznej wraz z materiałami
na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji stałych.

Do powyższej informacji nie wniesiono uwag.

Ad.l3
Plan imprez w Gminie Gaszowice w roku 2012.
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację radni otrzymali wraz z materiałami
na sesję, z którą zapoznali się na posiedzeniach komisji stałych. Sekretarz Gminy dodała, że 9
maja br. odbędą się Akademie Gminne z okazji Dnia Strażaka. Jednocześnie poinformowała,
że nastąpiła zmiana dnia organizacji koncertu wiosennego, odbędzie się on 15 marca br.

Do powyższej informacji nie wniesiono uwag.

Ad. 14
Podjęcie uchwał:

a) podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy fmansowej na rok 2012 i
na lata następne

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie:

14 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
O - głosów "wstrzymujących się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.
UCHWALA NR OG-BROOO7.1.1.2012 RADY GMINY GASWWICE z dnia 26 stycmia 2012 r.
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na rok 2012 i na lata następne - stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

b) podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy
Gaszowice dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach

Projekt uchwały wniesiony przez Wójta omawiany był na posiedzeniach Komisji Rady.
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt
uchwały, do którego nie wniesiono uwag. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś
z radnych wnosi poprawki do przedstawionego projektu uchwały. Nikt nie zabrał głosu w tym
temacie.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Glosowanie:
13 - głosów "za"
O - głosów "przeciw"
1- głos "wstrzymujący się"

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta.
UCHWALA NR OG-BR.0007.1.2.2012 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 26 stycmia 2012 r.
w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Gaszowice dla Ochotniczej Straży
Pożarnej w Gaszowicach - stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.1S
Bieżące sprawy.

I. Przewodniczący Rady poinformował o następujących sprawach:
1. Kolejna sesja odbędzie się 23.02.2012 r. o godz. 16.00 w Świetlicy w Piecach przy ulicy
Rydułtowskiej 21.

2. Haromonogram dyżurów radnych na najbliższe miesiące przedstawia się następująco:
Luty 2012

6 luty - radny Andrzej Cieślok
13 luty - radny Szymon Korbel
20 luty - radny Piotr Górecki
27 luty - radny Mieczysław Szymik

Marzec 2012
5 marzec - radna Ewa Biernacka
12 marzec - radny Ryszard Jacek
19 marzec - radny Damian Krauze
26 marzec - radny Józef Szawerna

Kwiecień 2012
2 kwiecień - radna Ewa Biernacka
16 kwiecień - radna Małgorzata Witek
23 kwiecień - radny Andrzej Cieślok
30 kwiecień - radna Halina Rybarz-Adamik

3. Turniej piłki siatkowej, który miał odbyć się w minioną sobotę został przełożony na dzień
18 luty 2012r. na godzinę 9:30. Odbędzie się on w Świerklanach. Przewodniczący Rady
zachęcał radnych do trenowania przed turniejem i zaprosił Wójta do pomocy.
4. Do biura Rady wpłynęła następująca korespondencja:

a) pismo ze Szkoły Podstawowej w Czernicy dotyczące rozliczenia wydatków
rzeczowych z kwoty 3.300,00 zł za IV kwartał 2011r.,
Przewodniczący Rady dodał, że Komisja Oświaty... mogłaby zając się
rozliczeniem środków przeznaczonych na realizację zajęć dodatkowych za rok 2011
z poszczególnych szkół oraz przedszkoli i przedstawić na kolejnej sesji rozliczenie
całościowe wydatków.

b) przesyłka zawierająca jeden egzemplarz pisma "Gazeta Sołecka".
Przewodniczący Rady poinformował, że czasopismo to będzie do wglądu w biurze Rady
i zaproponował, aby zainteresowani sołtysi z nim się zapoznali.
Wójt dodał, że jest to pismo dostępne w internecie.
Sekretarz Gminy zauważyła, że "Gazeta Sołecka" była kiedyś prenumerowana, jednak nie
było nią żadnego zainteresowania.

II. Radny Jerzy Kawulok zaprosił wszystkich obecnych na wystawę fotograficzną klubu
"Indygo", która odbędzie się w najbliższą sobotę, tj. 28.01.2012r. o godzinie 18:00
w "Zameczku" w Czernicy.
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III. Wójt przedstawił zestawienie statystyczne mieszkańców gminy za rok 2011 rok
w porównaniu z rokiem 2010.

Liczba mieszkańców Gminy Gaszowice
9138na dzień 31.12.2011r.

Gaszowice 2953
Czernica 2136
Szczerbice 2307
Piece 995
Łuków Slaski 747
Liczba mieszkańców Gminy Gaszowice 9049na dzień 31.12.2010r.
Gaszowice 2920
Czernica 2126
Szczerbice 2264
Piece 993
Łuków Śląski 746
Pobyt stały (od 1.01.2011r.) 325
Pobyt czasowy 70
Liczba osób wymeldowanych w 2011r. 74
Wydano dowodów osobistych 693

Urodzenia
2010 - 86 2011- 115

Małżeństwa
2010 - 101 2011 - 74

Zgony
2010 -78 2011 - 86

Ad. 16
Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi.

1. Radny Jerzy Kawulok poinformował, że kominiarz, który kontroluje przewody kominowe
w budynkach znajdujących się w sołectwie Czernica pobiera opłatę w wysokości 20,00 zł za
usługę nie dając przy tym żadnego zaświadczenia i tłumacząc, że dopiero w drugiej połowie
roku takie zaświadczenie należy się klientowi. Zwrócił się, więc z pytaniem, gdzie mieszkańcy
mogą zgłaszać uwagi dotyczące pracy kominiarzy.
Wójt w odpowiedzi poinformował, że usługa kominiarska wykonywana jest na podstawie
dwustronnej umowy zawieranej pomiędzy kominiarzem a mieszkańcem. Jak mówił dopiero po
wykonaniu usługi w takim zakresie, jaki jest wymagany, można kominiarzowi dać zapłatę.
Dodał, że w przypadku pożaru Państwowa Straż Pożarna jednym z podstawowych
dokumentów, który żąda od mieszkańca jest protokół z okresowej kontroli przewodów
kominowych. Jeżeli kominiarz nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, to należy go zmienić.
Przewodniczący Rady zauważył, że w naszej gminie występuje rejonizacja kominiarzy.
Radny Marek Masarczyk dodał, że kominiarze pracujący na naszym terenie podlegają pod
"Cech Rzemiosł. .. " w Rybniku. W związku z tym wszystkie uwagi dotyczące wykonywania
usług przez kominiarzy powinny być tam zgłaszane. Jak również można się tam upewnić, czy
kominiarz jest prawdziwy.
Przewodniczący Rady zaapelował, żeby uczulić mieszkańców naszej gminy, by wymagali
potwierdzenia wykonania usługi kominiarskiej na piśmie. Zaproponował, aby w "Informatorze
Gminnym" zamieścić notatkę nt. szczegółów dotyczących prac, które wchodzą w skład usługi
kominiarskiej.
Wójt zapewnił, że zwróci się do "Cechu ... " z pytaniem, co należy do właściwych obowiązków
kominiarza i przygotuje informację na ten temat.
Sołtys wsi Gaszowice, pan Czesław Kasperzec poinformował, że coraz częściej
przeprowadzane są kontrole sadzy w kominie i aby uniknąć mandatu Państwowej Straży
Pożarnej należy mieć protokół z usługi kominiarskiej, wykonanej co kwartał.
Radny Damian Krauze dodał, że otrzymuje protokół z przeglądów kominów jeden raz
w roku.
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Radna Ewa Biernacka nadmieniła, iż w książce kontroli kominiarskiej powinien znaleźć się
wpis uwzględniający ilość czyszczonych przewodów kominowych, datę, podpis i pieczątkę
potwierdzającą, że kominiarz jest mistrzem kominiarskim.
Wójt wyraził zdanie, iż wskazane byłoby ujednolicić formy dokumentowania przeglądów
kominiarskich, podał pomysł, aby we wszystkich sołectwach wprowadzić książki kominiarskie.

2. Radny Jerzy Kawulok zwrócił się z zapytaniem do Wójta, czy i jak Kompania Węglowa
informuje o planach wydobycia pod terenem naszej gminy. Nadmienił ponadto, że zostanie
uruchomiona ściana siódma na W2.
Wójt w odpowiedzi poinformował, że na dzień dzisiejszy pod terenem naszej gminy nie
występuje wydobycie, jedynie odbywa się ono na granicy z ul. Krzywą, ul. Żytnią
i ul. Szybową w Piecach, w tych jednak miejscach ściany są uzbrojone. Wspomniał, że gmina
na bieżąco kontroluje przemysł wydobywczy pod względem opłaty eksploatacyjnej.
Sołtys wsi Czernica, pan Janusz Milion nadmienił, że około tydzień temu pracownik kopalni
Rydułtowy kontrolował jego budynek mieszkalny i robił zdjęcia pod kątem tego, że pod
Osiedlem Na Wzgórzu ma być wydobycie.

3. Radny Józef Szawerna wyraził swoje zadowolenie z powodu oddanego do eksploatacji
przepustu. Zwrócił jednak uwagę na fakt, że firma wykonująca przepust nie uporządkowała
drogi na odcinku od Buczka do mostu na Pogwizdowie.
Wójt odpowiedział, że na wiosnę przy bardziej sprzyjającej pogodzie teren ten zostanie
uporządkowany.

4. Radny Mieczysław Szymik zwrócił się z zapytaniem do Wójta, czy wiadomo coś
o terminie zakończenia mostku na ul. Górskiej.
Wójt w odpowiedzi poinformował, że podpisaliśmy umowę ugody z KWK Rydułtowy,
w której znajduje się termin zakończenia całego przedsięwzięcia - do końca 2012 roku.

5. Radny Jerzy Kawulok przypomniał, że w jednostce OSP Szczerbice brak jest samochodu
ratowniczo - gaśniczego. Zaproponował, aby wyremontować samochód z jednostki OSP
Gaszowice, który został zdjęty z działań i przekazać jednostce OSP Szczerbice.
Wójt odpowiedział, że Komenda Powiatowa Straży Pożarnej jest powiadomiona o tym fakcie
ijej zdaniem brak jednego samochodu w krajowym systemie nie stwarza problemów. Dodał, że
jednostka OSP Gaszowice planuje sprzedaż samochodu, o którym mowa. Ponadto
poinformował, że jest umówiony na spotkanie dotyczące tego tematu z Prezesem OSP
Szczerbice, panem Witoldem Ryszką, z którym będą podejmowane wszelkie decyzje.

Ad. 17
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady po wyczerpanru porządku obrad zamknął sesję Rady Gminy
Gaszowice.

Protokołowała:
I-I Marta Kober
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